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ورزشی

رئیس فدراســیون کشتی می گوید با حل شدن مشکل صدور ویزای کشتی گیران آمریکایی، مسابقاتی در 
شأن جام جهانی کشتی برگزار خواهیم کرد.

رســول خادم در حاشیه مجمع انتخاباتی هیئت کشتی کرمانشــاه، در جمع خبرنگاران، اظهارکرد: کرمانشاه از بهترین 
برگزارکنندگان مسابقات ملی و جهانی در سراسر کشور است و باید همه تلاش کنیم که مسابقات جام جهانی کشتی با آبرو 

در کرمانشاه برگزار شود.
 وی ادامه داد: اخیرا از طریق وزارت خارجه مطلع شــدیم که مشــکل صدور ویزای اعضای تیم ملی آمریکا برای حضور 
در ایران نیز حل شــده و این مســابقات با حضور هشت قدرت برتر کشــتی جهان برگزار  می شود. رئیس فدراسیون کشتی 
گفت: جام جهانی کشتی مسابقات بسیار سنگینی است که باید همه تلاش کنیم در نهایت دقت و ظرافت و بدون هیچ گونه 
حواشی برگزار شود. خادم تصریح کرد: هیئت کشتی استان کرمانشاه در امر برگزاری مسابقات کاملا مورد اعتماد ستاد اجرایی 
فدراسیون کشتی ایران است و ستاد اجرایی فدراسیون کشتی ایران نیز جزو دو ستاد برتر اجرایی جهان )آمریکا و ایران( است.
 رئیس فدراســیون کشتی گفت: در ستاد اجرایی فدراسیون کشتی آمریکا همه زیرساخت های مورد نیاز برای برگزاری 
مســابقات مختلف فراهم است، اما در ایران فراهم کردن زیرساخت های مورد نیاز کار نسبتا دشواری است، با این وجود جزو 
برترین ســتادهای اجرایی برگزاری مسابقات در سطح جهان هستیم. وی تاکید کرد: همه باید تلاش کنیم که این مسابقات 

در شأن مسابقات جام جهانی برگزار شود.

خادم: مسابقاتی در شأن جام جهانی را برگزار خواهیم کرد غیبت رستمی در بازی های کشورهای اسلامی و قهرمانی آسیا

انوشیروانی: اگر کیانوش از قوانین تمکین کند، در خدمتش خواهیم بود
کیانوش رســتمی در ترکیب بازی های کشورهای 

اسلامی و قهرمانی آسیا قرار ندارد.
قهرمــان المپیک ریو در آخرین دعــوت تیم   ملی در اردو 
حاضر نشــد و بنابر اعلام ســرمربی تیم ملی، در ترکیب تیم 
ملی ایران برای مسابقات قهرمانی آسیایی و کشورهای اسلامی 
قرار نمی گیرد.سجاد انوشیروانی سرمربی تیم ملی وزنه برداری 
دیروز در خصوص غیبت کیانوش رســتمی در اردوی تیم ملی 
وزنه بــرداری و اینکه گفته می شــود اختلافی میــان او و این 
ورزشــکار وجود دارد، اظهار داشــت: هیچ اختلافی بین من و 
کیانوش نیست و نخواهد بود، رستمی دوست صمیمی من است 
و همیشه برایش احترام قائلم و از این به بعد شرایط همین گونه 
خواهد بود. ما شــرایط او را درک می کنیم او 3 ســال سخت 
تمرین کــرد و در دو رقابت جهانی و یــک المپیک به میدان 
رفت، شــاید نیاز به زمان بیشتری برای ریکاوری داشته باشد. 
ان شاالله در صورتی که طبق آیین نامه ها از قوانین تمکین کند، 

در خدمتش خواهیم بود و برای موفقیت او تلاش می کنیم. 
وی در پاسخ به این ســؤال که آیا این شرایط روی سایر 
ورزشــکاران تاثیرگذار خواهد بود یا نــه، گفت: نفراتی که در 
اردو هســتند در دو بخش که یکــی مربوط به نفرات اصلی و 
دیگری مربوط به نفرات جوانتر است، تمرین می کنند. آنها بعد 
از دعوتی که به اردو داشتند حضور پیدا کردند و تمرینات خود 
را منظم انجام می دهند و این ایمان را آورده اند که با شــرایط 

فعلی به موفقیت می رســند. ما هیچ مشکلی در اردو نداریم و 
فقط کمی مباحث مالی اذیت می کند که امیدواریم مسئولان 
نیز صدای ما را بشنوند و مابقی پول فدراسیون را که می تواند 

بسیاری از مشکلات ما را برطرف کند، پرداخت کنند. 
سرمربی تیم ملی وزنه برداری ادامه داد: جو اردو آرام است و 
همه در چارچوب یک نظم اردویی کار خود را انجام می دهند. من 
چنین رفتاری را در سایر وزنه برداران ندیده ام و همه دیدگاه شان 
آن است که در مسیر قهرمانی قدم برمی دارند. کیانوش رستمی 
به تیم ملی دعوت شد اما نیامد و به همین دلیل در ترکیب تیم 
اعزامی به بازی های قهرمانی آسیا و بازی های کشورهای اسلامی 
نخواهد بود. انوشیروانی عنوان کرد: رستمی یکی از نوابغ ورزش 
ایران است که مدال های باارزشی گرفته و ما بیشترین امید در 
وزن 85 کیلوگــرم را به او داریم البتــه تلاش می کنیم نفرات 

جایگزین را نیز پرورش بدهیم. 
وی در پاســخ به این ســؤال که دوپینــگ وزنه برداران 
کشــورهای مطرح آیا برای ایران یک فرصت است یا تهدید، 
گفت: ما به دنبال ریشه کن کردن دوپینگ در ایران هستیم در 
واقع دوپینگ خط قرمز فدراسیون است و همه برنامه ریزی ها 
در جهت حل این معضل انجام می شــود. شــاید کارمان در 
غیاب نفرات سرشناس که دوپینگ کرده اند راحت تر باشد اما 
کشــورهای دیگری هم حضور دارند که فعالیت خوبی را آغاز 

کرده اند و جزء رقبای اصلی ما هستند.

* سه شــطرنج باز تیم آمریکا در رقابت های قهرمانی جهان حضور خواهند داشت.مهرداد پهلوان زاده، رئیس 
فدراسیون شطرنج در خصوص حضور سه شطرنج باز آمریکا در ایران، اظهار کرد: سه نفر از بازیکنان شطرنج که 
در قهرمانی جهان شــرکت می کنند  از تیم آمریکا هستند. با وجود مشکلات اخیری که پیش آمده ما با وزارت 
امور خارجه مطرح کردیم که این سه ورزشکار ملیت دیگری دارند و آمریکایی نیستند و تنها برای آمریکا بازی 
می کنند. این شطرنج بازان برای کشورهای لیتوانی، چک و رومانی هستند بنابراین مشکلی در خصوص حضور 

این سه شطرنج باز وجود ندارد.
 * مجمع انتخابات هیئت کشتی استان کرمانشاه  صبح دیروز با حضور رسول خادم رئیس فدراسیون کشتی در سالن شهید 
هادیان برگزار شد و محمد حسین محبی دارنده مدال نقره جهان و عضو شورای فنی تیم های ملی کشتی آزاد با اخذ 18 رأی 
از 19 رأی برای مدت چهار سال دیگر رئیس هیئت کشتی استان کرمانشاه شد.رسول خادم، رئیس فدراسیون و حمید بنی 
تمیم نایب رئیس فدراسیون کشتی، صبح دیروز پس از ورود به کرمانشاه از سالن ۶ هزار نفری امام خمینی )ره( کرمانشاه که 

میزبان جام جهانی کشتی آزاد ۲۰1۷ است، نیز بازدید کردند.
* وزیر ورزش و جوانان گفت: ۱۱۰ پروژه ورزشــی در دهه فجر ســال ۹۵ در استانهای سراسر کشور افتتاح و 
بهره برداری خواهد شد.مسعود سلطانی فر درباره پروژه های ورزشی بیان کرد: برای ۱۱۰ پروژه ای که در دهه فجر 
امسال مورد بهره برداری قرار میگیرند، رقمی معادل ۱۰7میلیارد تومان هزینه شده است.وزیر ورزش و جوانان 
تصریح کرد: تعدادی از این پروژه ها در مناطق روستایی و دورافتاده افتتاح خواهد شد که مطمئناً کمک خوبی 
برای توســعه ورزش در این مناطق خواهد بود و همچنین به روند استعدادیابی که وزارت ورزش و جوانان انجام 

می دهد نیز کمک قابل توجهی خواهد کرد.
*دور یازدهم و پایانی جام بین المللی فجر سبلان در شهر اردبیل برگزار شد که در پایان این رقابت ها احسان قائم مقامی مرد 
شــماره دو شــطرنج ایران  با 8/5 امتیاز به عنوان قهرمانی رسید و کرنیف از اسپانیا با ۷/5 امتیاز نایب قهرمان شد. همچنین 
پویا ایدنی هم امتیاز با شــطرنج باز اسپانیا و پوئن شکنی کمتر در جایگاه سوم ایستاد.پرهام مقصودلو مرد شماره یک ایران و 
گابوزیان از ارمنستان به ترتیب در جایگاه چهارم و پنجم ایستادند. مسابقات جام فجر با حضور شطرنجبازان مطرح ایرانی و 

چند شطرنج باز بین المللی از نهم بهمن آغاز شد و بعد از هشت روز با معرفی نفرات برتر به پایان رسید.

خواندنی از ورزش ایران

صفحه ۹
دو شنبه ۱۸ بهمن ۱۳۹۵ 

۸ جمادی الاول ۱۴۳۸ - شماره ۲۱۵۵۵

مورینیو: اینجا آلمان نیست که یک تیم بقیه تیم ها را غارت کند
 سرمربی منچستریونایتد معتقد است بازار نقل و انتقالات برای تیم ها سخت 
شــده اســت. برابر تیم قهرمان دوره قبل به میدان برود. دیداری که یونایتدها 
امیدوارند بعــد از بازی ناامیدکننده برابر هال، با بــرد زمین را ترک کنند.ژوزه 
مورینیو دیروز دردیدار مقابل لسترســیتی برای هشــتصدمین بار روی نیمکت 
مربیگری  نشســت. او پیش از این بازی در نشســت خبــری درباره موضوعات 
مختلفی صحبت کرد. یونایتد پیشــتر در زمان فرگوســن می توانست بهترین 
بازیکنان تیم های دیگر را به خدمت بگیرد. برای مثال روبین فان پرسی، لوئیس 
ساها، ادوین فان در ســار، دیمیتار برباتوف و آنتونیو والنسیا از جمله بازیکنانی 
بودند که با جدایی از تیم هایشــان راهی یونایتد شدند ولی مورینیو معتقد است 
لیگ برتر مثل بوندسلیگا نیست و شیاطین سرخ نمی توانند مثل گذشته بهترین 
بازیکنــان دیگر تیم هــا را به خدمت بگیرند. ژوزه مورینیو پیــش از دیدار برابر 
لسترسیتی گفت: اینجا بوندسلیگا نیســت که یک تیم بتواند بهترین بازیکنان 
دیگر تیم ها را به خدمت بگیرد. دوره فرگوســن هم تمام شــده است. در آلمان 
بایرن مونیخ در همان تابستان و در نقل و انتقالات قهرمان می شود. آنها به سراغ 
دورتموند می روند و بهترین بازیکنان این تیم را غارت می کنند. آنها یک ســال 
می روند و روبرت لواندوفسکی را به خدمت می گیرند. یک سال آنها ماریو گوتسه 
را به خدمت می گیرند و در ســال بعد متس هوملس را می خرند و قهرمان لیگ 
می شــوند. او ادامه داد: شــما فکر می کنید من می توانم سراغ تاتنهام بروم و دو 
بازیکن این تیم را به خدمت بگیرم و این تیم را نابود کنم؟ )اشاره به هری کین 
و دله الی( شما فکر می کنید می توانم سراغ آرسنال بروم و دو بازیکن این تیم را 
به خدمت بگیرم یا به ســراغ چلسی بروم و دو بازیکنی که خیلی خیلی دوست 
دارم را به خدمت بگیرم؟ خیر نمی توانم. این امکان وجود ندارد. شیوه نابود کردن 
تیم رقیب با جذب بهترین بازیکن تمام شده و دیگر این اتفاق در این کشور رخ 
نمی دهد. اگر شما بازیکنی از این تیم ها خریداری می کنید، بازیکنانی هستند که 
باشگاه ها نمی خواهند آنها را در تیم داشته باشند. البته که رئال مادرید، بارسلونا، 
پاری ســن ژرمن و بایرن مونیخ بازیکنانی را می فروشــند که دلشان می خواهد 

بفروشند و در چنین شرایطی بازار نقل و انتقالات تابستانی بسیار سخت است.
کشته شدن یک کارگر در ساخت ورزشگاه روستوف 

ورزشگاه روستوف که یکی از ورزشگاه های میزبان جام جهانی ۲۰۲۰ است 
با یک تراژدی روبرو شد. روستوف آره نا یکی از ورزشگاه های میزبان جام جهانی 
۲۰18 خبرساز شد. در حالی که مراحل ساخت این ورزشگاه برای میزبانی جام 
جهانی شــنیده می شــود، یک حادثه برای کارگران آن رخ داد و در نهایت یک 
نفر کشته شــد. ورزشگاه روستوف قرار است میزبانی مرحله یک چهارم نهایی و 
یک هشتم نهایی جام  جهانی را بر عهده داشته باشد. ورزشگاه روستوف آره نا قرار 

است تا پایان سال ۲۰1۷ میلادی آماده و به بهره برداری برسد.
استادیوم رولان گاروس پاریس بازسازی می شود

مسئولان شهرداری پاریس تصمیم گرفتند که با هزینه 4۲8 میلیون دلاری 
اســتادیوم رولان گاروس، محل برگزاری مسابقات گرند اسلم تنیس را بازسازی 
کنند.از تغییراتی که قرار اســت در استادیوم لارون گاروس ایجاد شود، ساخته 
شــدن سقفی متحرک و  اضافه شــدن یک زمین است. با وجود این که احتمال 
مخالفت گروه های محیط زیســتی با این تغییرات وجود داشت به این بازسازی 
مجوز داده شد. احتمال دارد که پاریس میزبانی المپیک و پارالمپیک ۲۰۲4 شود 

و در این بازی ها نیز استادیوم رولان گاروس استفاده شود.
با ســاخته شــدن ســقف بر روی زمین رولان گاروس تمامی محلی هایی 
که مســابقات تنیس گرند اسلم در آنها برگزار می شــوند دارای سقف خواهند 
بود. سال گذشته در مســابقات اوپن فرانسه بارش باران بازی های زیادی را لغو 
کرد که در 1۶ ســال گذشته بی سابقه بود. بازسازی قرار است در بین سال های 
۲۰18 تا ۲۰۲۰ انجام شــود. گروه های محیط زیستی فرانسه اعلام کرده اند که 
بازســازی استادیوم رولان گاروس به منابع طبیعی پاریس آسیب می زند و تنها 
برای 1۰ روز مســابقه تنیس در ســال تعدادی از درختان و مناطق سبز خراب 
می شوند. رولان گاروس در سال 19۲8 برای انجام بازی های فینال دیویس کاپ 
در پاریس ســاخته شد. این اســتادیوم علاوه بر میزبانی مسابقات تنیس، محل 
برگزاری مســابقات فوتبال نابینایان، بسکتبال با ویلچر، راگبی با ویلچر و تنیس 

با ویلچر نیز هست.
رکورد جدید کاسیاس

دروازه بان پورتو با حضور در دیدار برابر اسپورتینگ لیسبون رکورد بیشترین 
بازی در میان دروازه بان های اسپانیایی را به خود اختصاص داد.پورتو شنبه شب 
در لیگ پرتغال دو بر یک اسپورتینگ لیسبون را شکست داد. ایکر کاسیاس که 
درون دروازه حضور داشت در لحظات آخر بازی به صورت شگفت انگیزی توانست 
ضربه سر بازیکن اسپورتینگ را از روی خط دروازه دفع کند و اجازه ندهد بازی 
به تساوی برسد. دروازه بان اسپانیایی علاوه بر این درخشش توانست رکوردشکنی 
کند. کاسیاس نهصد و شصتمین بازی رسمی خود را انجام داد و توانست رکورد 
بیشــترین بازی رسمی در میان دروازه بان های اســپانیایی را به خود اختصاص 
دهد. پیش از این این رکورد به آندونی زوبی زارتا تعلق داشت. کاسیاس به همراه 
رئال مادرید ۷۲5 بازی، تیم ملی اسپانیا 1۶۷ بازی و پورتو ۶8 بازی انجام داده 
است. در این 9۶۰ بازی کاسیاس 898 گل دریافت کرد و بیشترین گل ها را برابر 
تیم های اتلتیک بیلبائو، بارسلونا، والنسیا و هنگام حضورش در تیم ملی دریافت 
کرد. آمار خوب دروازه بان اسپانیایی اکنون نیز ادامه دارد. پورتو در میان تیم های 
لیگ های برتر اروپایی کم تریــن گل را دریافت کرده و در ۲۰ بازی تنها 11 بار 
دروازه اش باز شده است. کاسیاس در همه این بازی ها سنگربان تیم پرتغالی بود.

سرویس ورزشی-
تیم فوتبال پرسپولیس با پیروزی برابر تراکتورسازی 
گام بلندی برای رسیدن به عنوان قهرمانی برداشت و با 

روحیه ای بالا به دربی خواهد رفت.
آخرین دیدار از هفته بیستم شانزدهمین دوره رقابت های 
لیگ برتر از ســاعت 15 دیروز و در حضور ۷۰ هزار تماشاگر 
بین تیم های پرســپولیس و تراکتورسازی در ورزشگاه آزادی 
آغاز شــد که این بازی با برتری 3 بر صفر پرسپولیس به پایان 
رســید. در این بازی که بــه قضاوت بیژن حیــدری  برگزار 
شدمهدی طارمی)۲(، رامین رضاییان)۲4( و وحید امیری)۶4( 
برای پرسپولیس گل زدند. تراکتورسازان در حالی گام در این 
میدان گذاشــتند که چند بازیکن خود را به دلایل مختلف در 
اختیار نداشتند. این تیم چند بازیکن مصدوم و محروم داشت 
و به خاطر محرومیت از ســوی فیفا نمی توانست از نوراللهی، 

بیک زاده و عالیشاه استفاده کند. 
شــاگردان امیر قلعه نویی که این روزها بحران جدیدی را 
پشــت ســر می گذارند، در همان دقایق ابتدایی با گل مهدی 
طارمی شــرایط را بحرانی تر از گذشــته دیدند. شروع توفانی 
پرسپولیس ســبب شــد در دقیقه دوم پاس طلایی سروش 
رفیعــی به مهدی طارمی رســیده و این مهاجــم پس از جا 
گذاشــتن دروازه بان تراکتورسازی به راحتی گل نخست را به 
ثمر رســاند. با ایــن حال بعد از این گل، بــازی با میدانداری 
پرســپولیس و بدون خلق موقعیت خطرناک ادامه یافت تا در 
دقیقه ۲5 رامین رضاییان کار را برای تراکتورســازی سخت تر 
کند. اشــتباه مجدد از مدافعان تراکتورسازی در آفساید گیری 
موقعیت خوبی در اختیار امیری و طارمی قرار داد که در نهایت 
رضاییان با فرصت طلبی از آن ســود برد و گل دوم تیمش را 

به ثمر رساند. قلعه نویی بعد از این گل تنها بازیکن قابل اتکای 
خــود روی نیمکت را نیز به زمین فرا خواند تا ادینیو با حضور 
در پیشانی خط حمله تراکتورســازی فشار را از روی تیمش 
بردارد و شاگردان برانکو را به عقب براند. بازی اما همچنان در 
اختیار شاگردان برانکو قرار داشت و چند موقعیت مناسب می 
توانست تلخی این شکســت در نیمه اول را بدتر از قبل کند 
که این بار درخشش اخباری مانع از این اتفاق شد و در نهایت 
نتیجه در 45 دقیقه ابتدایی با دو گل به ســود پرســپولیس 

خاتمه یافت تا قلعه نویی برافروخته راهی رختکن شود.

در نیمــه دوم، رونــد بــازی تغییــر چندانی نداشــت و 
پرسپولیســی ها با حفظ توپ و میدان مانع از هجوم بازیکنان 
میهمان شــدند. در دقیقه ۶3، ارسال بی نقص سروش رفیعی 
که عملکرد فوق العاده ای در این دیدار داشت در داخل محوطه 
جریمه به وحید امیری  رسید تا این بازیکن با ضربه سر گل سوم 
تیمش را به ثمر برساند. بهترین فرصت گلزنی تراکتورسازی در 
دقیقه 83 به دست آمد که ارسال جاسم کرار و ضربه سر محمد 

نوری به دیرک عمودی دروازه پرسپولیس برخورد کرد.
در دقیقه 8۶، کمــال کامیابی نیا پس از درگیری با فرزاد 

حاتمی از زمین بازی اخراج شــد تا شــهرآورد دربی پایتخت 
مقابل اســتقلال تهران را از دســت بدهد. البته در ادامه و در 
دقیقــه 9۰، فــرزاد حاتمی مهاجم تراکتورســازی با دریافت 

دومین کارت زرد متوالی خود از زمین بازی اخراج شد.
* ترکیب پرســپولیس: علیرضا بیرانوند، محمد انصاری، 
ســیدجلال حســینی)کاپیتان(، حســین ماهینی، فرشــاد 
احمدزاده، کمــال کامیابی نیا، رامین رضاییان)93- ســامان 
نریمان جهان(، محســن مسلمان، سروش رفیعی)8۲- صادق 

محرمی(، مهدی طارمی و وحید امیری.
* ترکیــب تراکتورســازی: محمدرضا اخبــاری، هادی 
محمــدی، محمدرضا مهدی زاده، محمد ایرانپوریان، ســعید 
آقایی، محمد نوری، محســن بنگر )کاپیتان(، فرزاد حاتمی، 
شهرام گودرزی)۲9 - ادینیو(، کرار جاسم و محمد ابراهیمی.

سرخپوشان تراکتورسازی را گلباران کردند

گام بلند پرسپولیس برای قهرمانی

بعد از ۱٨ روز تعطیلی لیگ برتر بسکتبال با تقابل 
حساس مهران شاهین طبع و مصطفی هاشمی شروع 

می شود.
لیگ برتر بســکتبال ایــران به دلیل اعــزام تیم   ملی به 
رقابت های غرب آســیا تعطیل شد و قرار است از امروز با پنج 
مســابقه از سر گرفته شود که اما به دلیل اعزام ملی پوشان به 

ژاپن دوباره چند روزی تعطیل خواهد بود.
امــروز هفته هفدهم لیگ برتر برگزار می شــود و در این 
هفته نبرد پتروشــیمی و شیمیدر تهران حساس ترین مسابقه 
است. ماهشــهری های صدرنشــین در این هفته به پایتخت 
آمده اند و باید برابر شیمیدر به میدان بروند. این مسابقه تقابل 
دوباره مهران شــاهین طبع و مصطفی هاشمی در این فصل 

است که همیشه نبردی جذاب و با کیفیت داشته اند.
در دیگر مســابقه نفــت آبادان تیم دوم جــدول میزبان 
دانشگاه آزاد خوش شانس است. دانشگاهی ها که در این فصل 
هرگونه شانس خوب را به همراه داشتند در کشاکش  بحث های 
سیاســی و قانون تبعیض آمیز دولت آمریــکا و مقابله به مثل 
ایران توانستند مجوز حضور دو بازیکن آمریکایی شان در ایران 
را بگیرند و در دیدار برابر نفت مشکلی نداشته باشند اما همه 
می دانند که آبادانی ها در خانه تیمی متفاوت هستند و کسب 

پیروزی برابر این تیم مدعی آسان نیست.

در کنار دیدار لوله آ.اس شیراز و نیروی زمینی که مطمئناً 
حساسیت های زیادی در شــیراز خواهد داشت، باید به تقابل 
شــهرداری های لیگ بپردازیم. می تــوان گفت هفته هفدهم 

مسابقات، هفته رقابت شهرداری ها است.
در اراک تیــم بحران زده شــهرداری این شــهر میزبان 
شهرداری تبریز است که سرمربی اش در این مدت در خدمت 

تیم   ملی بوده و حالا باید خارج از خانه به مصاف تیمی مدعی 
ولــی بحران زده برود. اراکی ها بــا آغاز نیم فصل دوم لیگ به 
مشــکلات مالی خوردنــد و با چند باخت در جدول ســقوط 
کردند. در این تعطیلات کمی از مشکلات حل شد اما وضعیت 

خارجی های این تیم هنوز مشخص نیست.
دیگر دیدار شــهرداری ها در گرگان شــهر پر حاشیه این 
فصل است. شهرداری گرگان که این فصل روزهای خوبی ندارد 
در شــرایطی به مصاف شهرداری کاشــان می رود که پیش از 
تعطیلات لیگ خارجی هایش را از دست داده و حالا در خانه و 

برابر تماشاگران ناراضی اش کار سختی دارد.
جدول رده بندی لیگ برتر بسکتبال:

1- پتروشیمی بندر امام: 13 پیروزی، ۲ شکست، ۲8 امتیاز
۲- پالایش نفت آبادان: 1۲ پیروزی، 3 شکست، ۲۷ امتیاز

3- دانشگاه آزاد: 1۰ پیروزی، 5 شکست، ۲5 امتیاز
4- شیمیدُر تهران: 9 پیروزی، ۶ شکست، ۲4 امتیاز
5- شهرداری تبریز: 9 پیروزی، ۶ شکست، ۲4 امتیاز
۶- شهرداری اراک: 8 پیروزی، ۷ شکست، ۲3 امتیاز

۷- شهرداری کاشان: ۷ پیروزی، 8 شکست، ۲۲ امتیاز
8- نیروی زمینی: 4 پیروزی، 11 شکست، 19 امتیاز

9- شهرداری گرگان: 3 پیروزی، 1۲ شکست، 18 امتیاز
1۰- لوله آ.اس شیراز: بدون پیروزی، 15 شکست، 15 امتیاز

تقابل دیدنی شاهین طبع و هاشمی در هفته هفدهم لیگ برتر بسکتبال

حدیث دشت عشق

شهید مجاهد محمود فقهی، از تبار روحانیت بود 
که معرفت حوزوی را با عشــق الهی درآمیخت و طرح 
سفر خونینی برای خود ریخت. ۲4 ماه در زمان طاغوت، 
خدمت سربازی را بر خود تحمل کرد تا بتواند به انواع 
سلاح ها و مهمات و آموزش ها و تاکتیک ها آشنا شود و 
روزی آنها را علیه رژیم ســفاک پهلوی به کار گیرد. بر 
این اساس در اولین راهپیمایی ها نقش فعال و گسترده 
داشــت و نیز به آموزش های نظامــی بچه های دوران 

انقلاب می پرداخت. جهت تخریب مواضع دژخیمان پهلوی نارنجک های دســتی و 
سه راهی های انفجاری می ساخت. کلاس های اعتقادی و قرآنی را تقویت می نمود و 
به هدایت و رشد جوانان می پرداخت. در دوران مبارزات، موقع پست نگهبانی اش در 
یکی از مراکز نظامی قزوین، وقتی مردم انقلابی را به پادگان می بردند او آنها را آزاد 
می کرد. از ویژگی های بارز این شهید مبارز، سکوت همراه با تفکر، صحبت سنجیده 
و توأم با تدبر و استفاده از اوقات شریف بود. او همواره خود را برای شهادت و وصال 
یار آماده می نمود تا ســرانجام در دیوانــدره بر اثر انفجار مین به لقای پروردگارش 
رسید. طلبه بسیجی شهید »محمود فقهی«، سال 133۶ در نجف آباد متولد شد و 

در 13۶۰/3/1۰ در دیواندره کردستان به شهادت رسید.

به یاد طلبه بسیجی شهید »محمود فقهی«
از صحنه های انقلاب تا عرصه های مقابله با ضد انقلاب

جدول رده بندی لیگ برتر جام خلیج فارس
امتیازتفاضل گلگل خوردهگل زدهباختتساویبردبازيتیم

12014512852347.  پرسپولیس 

220108228161238. تراکتورسازی 

32097429181134. استقلال 

42096525141133. ذوب آهن 

5207852423129. پیکان 

6207762523228. سپاهان 

72051141715226. گسترش فولاد 

8206862424026. استقلال خوزستان 

126-9206862223. نفت تهران 

10205962121024.  فولاد 

423-11205871519. سایپا 

722-12205781825. صنعت نفت آبادان 

819-132031071624. پدیده 

1117-14203891324. سیاه جامگان 

1216-152037101325. صبای قم 

1910-162017121231. ماشین سازی تبریز 

رئیس فدراســیون فوتبال می گوید با رفع گلایه های کی روش، زمینه 
استفاده بازیکنان تیم پرسپولیس را فراهم خواهیم کرد.

مهدی تاج در واکنش به اظهارات سرمربی تیم ملی گفت: از همه ظرفیت های 
باشــگاه ها برای صعود به جام جهانی اســتفاده می کنیم چرا که پرســپولیس با 
میلیون ها هوادار، همیشــه حامی تیم ملی فوتبال بوده اســت. همچنین پیگیری 
می کنیم که برنامه های قبلی تیم ملی در دور دوم همانند دور اول باشد و اردوها و 

مسابقات دوستانه ای را نیز در نظر خواهیم داشت.
رئیس فدراسیون فوتبال همچنین با اشاره به دستورالعمل های متعدد درباره 
وضعیت باشگاه ها و پیگیری مسئله اســتقلال و تراکتورسازی تبریز گفت: به این 
نتیجه رسیدیم که در حال حاضر استانداردهایی که در داخل کشور، کنفدراسیون 
فوتبال آســیا و فیفا وجود دارد، با هم در تعارض هســتند و به دنبال این هستیم 
که براســاس یک استاندارد عمل کنیم چرا که براســاس استاندارهای متفاوت و 
به جهت نزدیک شــدن به یکسان سازی مشــکل ایجاد می شود و بر همین اساس 
دستورالعملی تنظیم شده تا همه باشگاه ها حق جذب هیچ بازیکن و مربی خارجی 
را نداشته باشــند مگر اینکه در کنفدراسیون فوتبال آسیا و فیفا برای پرونده های 

موجود حقوقی تعیین تکلیف شده و خطرات بالقوه موجود شکایت برطرف شود.
وی گفــت: کمیته ای نیز برای تعیین وضعیت بازیکنان فوتبال فعالیت خود را 
آغاز خواهد که مســئولیت این کمیته بر عهده وثوق احمدی خواهد بود و حکم آن 
ابلاغ شــده و مسئولیت این کمیته بررسی مسائل مالی، قراردادی و اداری بازیکنان 
و مربیان داخلی و خارجی اســت که با راه اندازی آن حداقل کلیه بازیکنان خارجی 
قبل از مراجعه به فیفا در این کمیته حضور و نســبت به شکایت خود اقدام کنند.  
وی در پایان درباره نگرانی های برخی از هواداران تراکتورسازی تبریز نسبت به نتایج 
بازی های گذشته اعلام کرد که نتایج بازی های قبلی این تیم تغییری نخواهد کرد.

نتایج قبلی تراکتورسازی تغییر نمی کند
تاج: با رفع گلایه های کی روش 

پرسپولیسی ها به تیم ملی دعوت می شوند

رکابزنان ایران در حالی که در ایران بر روی پیست 
ســیمانی تمرین کرده اند، اکنون مجبورند در پیست 
چوبی مسابقه دهند که متفاوت بودن پیست، مشکلات 

خاص خود را برای آنها دارد.
تیم ملی دوچرخه ســواری ایران از امــروز رقابت خود را 
در مسابقات قهرمانی پیست آسیا آغاز می کند. این مسابقات 
در حالی در پیســت چوبی شهر دهلی هند برگزار می شود که 
رکابزنان ایران از وجود این نوع پیست در ایران محروم هستند.
آنها در پیست سیمانی تمرین کرده اند  و اکنون باید در پیست 

چوبی مسابقه بدهند.
ریحانه طالبی کاپیتان تیم ملی بانوان در این مورد گفت: 
فکر نمی کنم خیلی سخت باشد که در ایران هم چین پیستی 
داشته باشیم تا آرزو به دل نمانیم.ِ ما در هر مسابقه تازه باید در 
پیست چوبی تمرین کنیم. پیست سیمانی آزادی هم مشکلات 
خود را دارد مثلا در هوای ســرد یخ می زند و تمرین کنســل 
می شود.او ادامه داد: پیست آزادی سیمانی و 333 متری است 
در حالی که پیســت مسابقات چوبی و ۲5۰ متری است. کلا 
متفاوت هستند.  با این شرایط همیشه تلاش کرده ایم بهترین 

نتیجه را بگیریم.
حســنعلی ورپشــتی کاپیتان تیم ملی مردان نیز گفت: 

تکنیک پیســت چوبی ۲5۰ متری فرق دارد. به طوری که در 
قوس آن سرعت کار بیشــتر است. ما در ایران همین مشکل 
را داشــتیم و چون ســرعتمان به اندازه لازم بیشتر نمی شد 
بنابراین در پیست ۲5۰ متری اهواز با موتور تمرین میکردیم. 
البته مشــکل دیگر ما  سر پوشیده بودن پیست است. حالا ما 
بگوییم پیست چوبی می خواهیم برایمان که نمی سازند حداقل 
پیست های سرعتی مانند پیســت مشهد را سرپوشیده کنند 
که در فصل سرما بتوان تمرین کرد. او در مورد وضعیت خود 
پس از تمرین در پیســت چوبی بیان کرد:من زیاد اهل بهانه 
گرفتن نیســتم که اگر نتیجه نگرفتیــم بخواهم آن را عنوان 
کنم.  سعی می کنم نتیجه خوبی بگیرم.ورپشتی در مورد اینکه 
شانس کســب مدال در کدام ماده بیشتر است، تصریح کرد: 
در این مدت بیشتر به صورت تخصصی بر روی تیم اسپرینت 
کار کردیم. البته من مدت یک ســال رکاب نمی زدم و دوباره 
به دوچرخه ســواری به صورت حرفه ای باز گشــته ام بنابراین 
ســعی می کنم به گونه ای رکاب بزنم که نتیجه خوبی بگیریم.
ملی پوش دوچرخه ســواری ایران در پاسخ به این پرسش که 
چقدر با دانشور و عســگری در تیم اسپرینت هماهنگ شده 
است، تاکید کرد: در این یکسال با هم تمرین داشتیم. حتی دو 

مسابقه هم شرکت کردیم و کاملا هماهنگ شده ایم.

آغازمسابقات قهرمانی دوچرخه سواری آسیا
پیست چوبی سرپوشیده، حسرت رکابزنان ایران

طاهری: کی روش در مورد تیم ملی با خنده سخن گفته است
سرپرســت تیم فوتبال پرســپولیس می گوید همه اهالی فوتبال در خدمت 
فوتبال ایران، تیم ملی و به خصوص پرسپولیس هستند.علی اکبر طاهری پس از 
پیروزی ســه بر صفر تیمش مقابل تراکتورسازی، اظهار کرد: وقتی رقابت و بازی 
خوب باشــد همه لذت می برنــد. ای کاش درگیری های آخر بازی پیش نمی آمد، 
من به هر دو تیم تبریک می گویم. درباره مسائل داوری هم کارشناسان باید نظر 
دهند ولی اگر تیم ها تحمل بیشــتری داشتند بهتر می شد.سرپرست تیم فوتبال 
پرســپولیس درباره شــعارهای هواداران علیه تراکتوری ها، گفت: آنجایی که من 
نشسته بودم جو را کنترل کردیم. ما مقید به این بودیم که مسائل اخلاقی رعایت 
شود.او درباره درگیری های مجدد برانکو و کی روش در کنفرانس های مطبوعاتی، 
بیان کرد: صحبت های اساســی را تاج کرد که ارکان فوتبال در اختیارش اســت. 
مــن در کنفرانس مطبوعاتی کــی روش نبودم ولی آن طور کــه تاج اعلام کرد 
صحبت هایــش را با حالت خنده گفته اســت. اگر فوتبال ادبیات خودش را پیش 
بگیرد شرایط بهتر می شود. خبرگزاری ها نباید چیزهایی که مشکل ساز هستند را 

تیتر کنند. ما همه در خدمت فوتبال و تیم ملی و بخصوص پرسپولیس هستیم.
کریمی: هفته بعد دربی را هم می بریم

کاپیتان سابق پرسپولیس گفت: پرســپولیس هم خوب بازی می کند و هم 
خوب می برد، ان شاءالله که هفته بعد دربی را هم می بریم.علی کریمی بعد از برد 
پرســپولیس مقابل تراکتورسازی اظهار داشت: بازی خوبی بود و خدا را شکر که 
پرسپولیس 3 امتیاز بازی را کسب کرد. ان شاءالله هفته آینده دربی را هم می بریم.
وی افزود: پرسپولیس زیبا و قشنگ بازی می کند و نتایج خوبی هم می گیرد و خدا 

را شکر می کنم که امروز هم زیبا بازی کرد و انشاءالله این تیم قهرمان می شود.
بازگشت ویسی به سپاهان

مدیرعامل باشــگاه ســپاهان از رفع ســوءتفاهم با ســرمربی این تیم خبر 
داد. محســن طاهری اظهار کرد: امروز)دیروز( با آقای ویســی جلســه داشــتیم 
و خوشــبختانه سوء تفاهم به وجود آمده، رفع شــد.وی ادامه داد: ویسی با قدرت 
برمی گردد و به توانایی های ســرمربی تیم اعتماد و اعتقاد داریم.طاهری در پاسخ 
به این پرســش که صحبت های سرمربی تیم درباره جذب سرور جپارف را تأیید 
می کنید و این بازیکن با نظر چه کســی جذب شــده؟ گفــت: این موضوع یک 
ســوءتفاهم بود که خدا را شکر رفع شد.مدیرعامل باشگاه سپاهان تأکید کرد: از 

شرایط تیم راضی هستیم و به ادامه فصل و کسب نتایج خوب امیدواریم.
مظلومی سرمربی پدیده است یا مهاجری؟!

مدیرعامل کل مجموعه پدیده با تایید سخنان هادی برگی زر خبر از سرمربی 
بودن پرویز مظلومی در تیم پدیده را داد.محســن شوشتری، مدیرعامل مجموعه 
پدیــده درباره صحبت های هادی برگی زر و وضعیت ســرمربی این تیم گفت: من 
برگی زر را قبول دارم و هر چه که ایشان گفته است را تایید می کنم. علاوه بر من، 
اســتانداری نیز حق تصمیم گرفتن برای تیم فوتبال پدیده را دارد زیرا ما خواهان 
کمک به فوتبال مشــهد و همچنین ورزش جوانان هستیم. استانداری صلاح دید 
که در دیدار با استقلال خوزستان رضا مهاجری روی نیمکت تیم بنشیند.وی ادامه 
داد: من با بعضی از افراد باشگاه پدیده اختلاف نظر هایی دارم و این اختلاف نظرها 
باعث شده که تکلیف سرمربی تیم نامعلوم باشد. من زمانی که نتوانم برای پدیده 
موثر باشم ترجیح می دهم دیگر فعالیت نکنم. تیم ما نیز تا این مقطع از فصل خوب 
نتیجه نگرفته درحالی که از لحاظ مالی نیز مشــکلی نداشته است. رضا مهاجری 
برای ما زحمت زیادی کشــیده و حتی بازیکنانش در دیدار با استقلال خوزستان 
بــازی خوبی ارائه دادند اما وقتــی تیم نتیجه نگرفته باید بداند که زحماتش موثر 
نبوده است. من که نمی توانم پلیس را خبر کنم تا نگذارم مهاجری پدیده را تمرین 
دهد.شوشتری درباره سرمربی کنونی تیم فوتبال پدیده مشهد توضیح داد: من هر 
چه آقای حیدری و برگی زر گفته اند قبول دارم و عکس من با پرویز مظلومی نشان 
می دهد که چه کسی سرمربی تیم است. امیدوارم مهاجری نیز این قضیه را درک 

کند البته رضا مهاجری یکی از اخلاق مدارترین مربی های کشور است.
عالیشاه و نوراللهی تا پایان فصل خانه نشین شدند

رئیس کمیته حقوقی و تدوین مقررات فدراســیون در خصوص اظهارات روز 
شنبه خود پیرامون بازیکنان جدید باشگاه تراکتور سازی تبریز، توضیحاتی را ارائه 
کــرد. احمدرضا براتی، رئیس کمیته حقوقی و تدوین مقررات فدراســیون گفت: 
روز شــنبه در گفــت و گو با خبرنگاران و اصحاب رســانه مطالبی را در خصوص 
بازیکنانی که جدیداً به باشگاه تراکتور سازی ملحق شده اند را مطرح کرد. وی ادامه 
داد: در این نشســت اعلام کردم که این بازیکنان می توانند با فسخ قرارداد خود با 
تراکتورسازی به باشگاه های دیگری بروند. در واقع این اظهار نظرم بدون اطلاع از 
ســابقه بازی آنها در باشگاه های دیگر در فصل جاری بود. بنابراین، اظهارات قبلی 
خودم را بدین شــرح تکمیل و اصلاح می کنم که برابر مقررات، هر بازیکن در یک 
فصل می تواند با سه باشگاه قرارداد ثبت کند ولی فقط حق انجام بازی در مسابقات 
رســمی برای دو باشــگاه را دارد. رئیس کمیته حقوقی و تدوین مقررات در پایان 
گفت: در عین حال و به دلیل حکم صادره از ســوی فیفا، متاسفانه بازیکنانی که 
جدیداً برای این باشگاه به ثبت رسیده اند حق حضور در مسابقات این تیم را ندارند.

مدبر: نگرانی بابت ریزش ورزشگاه آزادی نداریم
مدیرعامل شــرکت توســعه و نگهداری اماکن ورزشی گفت: ما به هیچ وجه 
نگرانی در مورد ریزش استادیوم آزادی نداریم.مصطفی مدبر درباره تغییرات انجام 
شــده در جایگاه خبرنگاران ورزشگاه آزادی، اظهار داشــت: جایگاه خبرنگاران، 
جایگاه مهمی است. این جایگاه پیش از این هم وجود داشت و ما آن را بازسازی 
و ترمیم کردیم. باید امکانات حداکثــری در اختیار خبرنگاران قرار بدهیم اما ما 
امکانــات حداقلی را در اختیار آنها قرار دادیم. امیدواریم در آینده بتوانیم جایگاه 
خبرنــگاران را مجهزتر از قبل کنیم تا خبرنگاران کار خود را به بهترین شــکل 
ممکن انجام بدهند.وی در مورد مشــکلات ورزشگاه آزادی و اینکه گفته می شود 
ممکن است این ورزشگاه نیز به سرنوشت ساختمان پلاسکو دچار شود، گفت: از 
ســال ۷۰ به بعد، دائما کارهای عمرانی و مشکلات احتمالی که ممکن است در 
ورزشــگاه آزادی به وجود بیاید را بررسی می کنیم. چندین بار گروه های مختلف 
کارشناســی برای بازدید از وضعیت ورزشــگاه آزادی به اینجا آمده اند. ما به هیچ 
وجه نگرانی در مورد ریزش استادیوم نداریم. چنین سازه هایی، به صورت طبیعی 
نشست دارد و باید ترمیم و نوسازی هایی در آن انجام شود که در تمام دنیا اتفاق 
می افتد.مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اماکن ورزشی در پاسخ به سوال یکی 
از خبرنگاران که مدعی بود شــهردار تهران نیز دو سال پیش در مورد ساختمان 
پلاسکو، چنین صحبت هایی انجام می داد، خاطرنشان کرد: آقای قالیباف از همان 
ابتدا می گفتند که بارها به ساکنان پلاسکو هشدار دادیم اما آنها توجهی نکردند. ما 
با وزارت مسکن و شهرسازی رایزنی ها و مطالعات دقیقی انجام دادیم. به دولت نیز 
پیشنهاد خودمان را ارائه دادیم و امیدواریم بودجه لازم در اختیارمان قرار بدهند 

تا بتوانیم ورزشگاه را به صورت اساسی بازسازی کنیم.
تراکتورسازی یک سال دیگر قرارداد بازیکنانش را تمدید کند

کارشناس حقوقی فوتبال ایران گفت: تراکتورسازی با بازیکنان فعلی خود یک 
سال دیگر تمدید قرارداد کند تا این محرومیت را پشت سر بگذارد.هوشنگ نصیرزاده 
اظهار داشــت: با توجه بــه رأی کمیته حل اختلاف فیفا مبنی بــر ۲ دوره تعلیق 
تراکتورسازی از پنجره نقل و انتقالات، به نظر می رسد با وجود به پایان رسیدن تعداد 
زیادی از قرارداد بازیکنان این تیم، تیم تبریزی در پایان ســال برای فصل 9۶ - 9۷ 
با مشــکل مواجه شود.وی ادامه داد: بر همین اساس پیشنهاد می کنم این باشگاه با 
بازیکنان فعلی خود یک سال دیگر تمدید قرارداد کند تا این محرومیت را پشت سر 
بگذارد. در واقع این محرومیت برای جذب بازیکنان جدید اســت و بازیکنانی که در 

حال حاضر در لیست هستند، مشکلی برای تمدید قرارداد نخواهند داشت.

برای عالیشاه و نوراللهی ناراحتم

قلعه نویی: پرسپولیس خیلی از ما بهتر بود
سرمربی تیم فوتبال تراکتورسازی معتقد است پرسپولیس بهتر از تراکتورسازی بازی کرده و پیروزی حقش بود.

امیر قلعه نویی پس از شکست 3 بر صفر تیمش مقابل پرسپولیس اظهار کرد:  همه از این بازی لذت بردند. واقعیت این است 
پرسپولیس از ما خیلی بهتر بود. ما هم 1۰ بازیکن مان را نداشتیم.وی افزود: قرار نبود از بازیکن مصدوم در بازی امروز)دیروز( 
استفاده کنیم. دو سه بازیکن مان هم محروم شدند اما در مجموع بازی زیبایی بود و همه لذت بردند. امروز 8-9 یار اصلی ما در 
زمین حضور نداشتند.سرمربی تراکتورسازی تاکید کرد: بازیکنانی مثل ایران پوریان و شهرام محمدی در زمین حضور فیزیکی 
داشتند اما در واقع در زمین نبودند چرا که آن ها مدتی را با ما تمرین نمی کردند و ما از آن ها خواهش کردیم امروز بازی کنند 
و از آن ها تشکر هم می کنم.سرمربی تراکتورسازی درباره رای فیفا به محرومیت این تیم در پنجره نقل و انتقالات ادامه داد: فکر 
نمی کنم رای صادر شــده تغییر کند. پنجره نقل و انتقالات بســته شد و ما باید با همین ظرفیت ادامه دهیم.وی درباره داوری 
گفت: به جز صحنه اول که کارشناسان باید آن را قضاوت کنند، به گروه داوری تبریک می گویم زیرا قضاوت خوبی را داشتند. 
پرســپولیس بهتر از ما بود و توانســت با پیروزی مقابل ما، فاصله امتیازی اش را زیاد کند و ما از کورس عقب افتادیم و به آن ها 
تبریک می گویم.در ادامه قلعه نویی درباره شــانس قهرمانی تیمش گفت: شانس ما خیلی ضعیف شد. مخصوصا با این شرایطی 
که برای بازیکنان مان پیش آمد. شانس قهرمانی پرسپولیس خیلی بیشتر است ولی ما راه مان را پیش می رویم و به بازی ها ادامه 
می دهیم تا ببینیم خدا چه می خواهد. از فردا به فکر بازی  بعدی مان خواهیم بود.در ادامه خبرنگاری از قلعه نویی پرســید با از 
دســت دادن چند بازیکن به دلیل محرومیت فیفا تراکتورســازی قبل از بازی با پرسپولیس شکست خورده بود. آیا توانسته اید 
حاشــیه های تیم را جمع کنید و برای آینده لیگ چه برنامه ای دارید؟ که او پاســخ داد: این مسئله از نظر روحی روانی به تیم 
ما لطمه زد اما از طرفی ما برای عالیشاه و نوراللهی ناراحتیم چون سرباز هستند و نمی دانم قانون چه سرنوشتی برایشان رقم 
می زند. قلعه نویی درباره مسبب مشکلاتی که برای باشگاهش رخ داده است گفت: امیر قلعه نویی! زمانی که استقلال هم لیستش 
را به آسیا نفرستاد یک سری کسانی که لقمه شان مشکل داشت آن لیست را به گردن من انداختند. مقصر باید شناسایی شود 

و مسائل را آسیب شناسی کنیم. ایراد از جای دیگری است.

سه شنبه همه هوادار استقلال هستیم

برانکو: هنوز از قهرمانی مطمئن نیستیم
سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس می گوید تیمش یک دربی واقعی را برده است. 

برانکو ایوانکوویچ پس از برد پرگل مقابل تراکتورســازی درباره این دیدار اظهار کرد: خوشــحالیم که توانستیم با این برد 
پرگل تماشاگران خود را شاد کنیم. این یک دربی واقعی بود.این پیروزی برای ما حکم 4 امتیاز داشت. می دانیم تراکتورسازی 
با مشــکل بزرگی روبه رو اســت و من قلعه نویی را درک می کنم اما ما می خواهیم نشان بدهیم که در زمین بهترین هستیم و 
می توانیم قهرمان لیگ شــویم.برانکو درباره شــرایط بازی نیز گفت: طبیعی است که زدن گل در ابتدای بازی می تواند شوکی 
برای حریف باشد و همین باعث شد به ما اعتماد به نفس بدهد. مهم تر از همه چیز این بود که بازیکنان ما روند کار را از دست 
ندادند و اصلا شل نشدند. بازیکنان من می دانستند که اگر کوتاهی کنند کار خطرناک می شود. 93 دقیقه با نظم کار کردند ومن 
باید به همه تبریک بگویم. او ادامه داد: هنوز هیچ چیز تمام نشده و ما یک اختلاف امتیاز خوب نسبت به تیم های دیگر داریم 
اما نمی توانیم برای قهرمانی مطمئن باشیم.برانکو درباره جایگزین کامیابی نیا در دربی پایتخت گفت: این خطری بود که ما را 
تهدید می کرد. همیشــه گفته ام که ما صرفه جویی نمی کنیم و هر بازیکنی تمام تلاشش را می کند و کاری ندارد که بازی بعد 
چه اتفاقی می افتد. البته این مسئله برای ما محدودیت ایجاد کرده اما امیدوارم راه حلی برایش پیدا کنیم.سرمربی پرسپولیس 
در ادامه در پاسخ به سوالی کنایه آمیز درباره صحبت های کی روش درباره اضافه وزن پرسپولیسی ها گفت: نمی خواهم درباره این 
چیزها حرف بزنم. می خواهم از این برد لذت ببریم. ما و هواداران مان با هم شادی می کنیم چون امروز روز ورزشی بسیار خوبی 
داشتیم. برد امروز برای ما 4 امتیاز داشت. اگر امتیازها در پایان فصل یکی باشد، بازی رودررو حساب می شود. هدف  ما کسب 
بیشترین امتیاز و قهرمانی است.او درباره دیدار هفته  آینده تیمش برابر استقلال هم گفت: دربی پیش روی ماست. بعد از چند 
برد پیاپی، به استقبال آن بازی می رویم. همیشه یادآوری کرده ام که در دربی مهم نیست کدام تیم در کجای جدول قرار دارد. 
این یک بازی خاص اســت و برنده ای از پیش تعیین شــده نداریم. می دانیم چه چیزی در انتظارمان است. استقلال هم انگیزه 
دارد و بعد از چند بردی که داشــته، انگیزه بالایی دارند. امیدوارم این تیم سه شــنبه هم برابر السد پیروز شود. سه شنبه روزی 

است که همه ما هوادار استقلال خواهیم بود.

برنامه بازی های پلی آف لیگ برتر والیبال مشخص شد.
در آخرین بــازی معوقه لیگ برتر والیبال عصر دیــروز تیم صالحین ورامین 
در خانه خود به مصاف ســایپا رفت و با برتــری برابر این تیم به عنوان تیم هفتم 
راهی پلی آف لیگ برتر شــد.دیدار صالحین ورامین و ســایپا با نتیجه 3 بر یک به 
نفع صالحین به پایان رسید تا با این برد این دو تیم در پلی آف به یکدیگر برسند.

ست های این بازی ۲5-۲۰، 18-۲5، ۲3-۲5 و 1۷-۲5 به پایان رسید.
در دیگــر دیدار معوقه تیم های والیبال شــهرداری تبریــز و هاوش گنبد  در 
خانه والیبال تهران به مصاف هم رفتندکه این دیدار در پایان با پیروزی 3 بر صفر 
شاگردان عادل بناکار مقابل هاوش گنبد به پایان رسید.شاگردان عادل بناکار این 
دیدار را با نتیجه ۲5 بر 18 ،۲5 بر 15 و۲5 بر ۲1 به ســود خود تمام کردند.تیم 
والیبال شهرداری تبریز که پیش از این مسابقه در جایگاه هشتم جدول رده بندی 
قرار داشــت، با این پیروزی حضور خود در جمع تیم هــای راه یافته به پلی آف را 
قطعی کرد. با پایان این بازی برنامه مرحله پلی آف لیگ برتر والیبال مشخص شد. 
دیدارهای مرحله پلی آف چهارشــنبه ۲۰ بهمن برگزار می شود. تیم ها باید دو برد 
از سه بازی را به دست بیاورند تا به نیمه نهایی برسند.براساس رده بندی بازی های 

پلی آف به شرح زیر است:
* بانک سرمایه...................................................................................... شهرداری تبریز
* پیکان تهران ......................................................................................... خاتم اردکان
* شهرداری ارومیه.................................................................................. کاله مازندران
* سایپا ................................................................................................ صالحین ورامین

جدول رده بندی لیگ برتر والیبال:1- بانک سرمایه ۲۰ برد و 55 امتیاز،۲- پیکان 
تهران 18 برد و 53 امتیاز،3- شــهرداری ارومیه 14 برد و 4۲ امتیاز،4- سایپا تهران 
1۲برد و 3۶ امتیاز،5- صالحین ورامین11 برد و 3۰ امتیاز،۶- کاله مازندران 1۰ برد و 
3۲ امتیاز،۷- خاتم اردکان 1۰برد و 3۲ امتیاز و 8-شهرداری تبریز 1۰برد و 31 امتیاز.

اعضای شورای فنی فدراســیون تکواندو به 
منظور حضور در نخستین نشست بررسی انتخاب 

سرمربی جدید برای تیم های ملی معرفی شدند.
سید نعمت خلیفه، فریبرز عسکری، محمدرضا زوار، 
فیض الله نفجم، پیــام خانلرخانی، مهدی بی باک، وحید 
عبداللهی، یوســف کرمی، علیرضــا نصرآزادانی، مجید 
امین ترابی، رحیم صالحی، احمد اخلاقی، هادی افشار، 

مهرو کمرانی، ندا زارع و فاطمه اسدپور به عنوان اعضای 
شورای فنی فدراسیون تکواندو معرفی شدند.

چهارمین دوره مســابقات همبســتگی کشورهای 
اســلامی در تاریخ ۲۶ تا ۲8 اردیبهشت در شهر »باکو« 
آذربایجان و بیست و ســومین دوره مسابقات قهرمانی 
جهان 3 تا 9 تیر ماه ســال آینده در کره جنوبی برگزار 

می شود.

معرفی اعضای شورای فنی فدراسیون تکواندو

http://www.varzesh3.com/team/پرسپولیس
http://www.varzesh3.com/team/تراکتورسازی
http://www.varzesh3.com/team/استقلال
http://www.varzesh3.com/team/ذوب-آهن
http://www.varzesh3.com/team/پیکان
http://www.varzesh3.com/team/سپاهان
http://www.varzesh3.com/team/گسترش-فولاد
http://www.varzesh3.com/team/استقلال-خوزستان
http://www.varzesh3.com/team/نفت-تهران
http://www.varzesh3.com/team/فولاد
http://www.varzesh3.com/team/سایپا
http://www.varzesh3.com/team/صنعت-نفت-آبادان
http://www.varzesh3.com/team/پدیده
http://www.varzesh3.com/team/سیاه-جامگان
http://www.varzesh3.com/team/صبای-قم
http://www.varzesh3.com/team/ماشینسازیتبریز

